
TAKTO JE TO VŠADE! JEDNA RODINA, 6
NEŽIADÚCICH REAKCIÍ NA VAKCÍNU,
ŽIADNA NENAHLÁSENÁ! Experti: Počet
usmrtených covid injekciami je odhadom 100
krát vyšší ako sú priznané oficiálne čísla.
Chorých na Covid bolo naopak 100 x menej
ako hlásili sfalšované, vyrobené štatistiky!
- CZ24 News | 28. září 2021

Je všeobecne známym faktom, že nežiaduce účinky po očkovaní sa do zdravotníckych databáz
nahlasujú nedostatočne. Vraj len 1 z 10 či dokonca 1 zo 100. Dnes vám prinášame smutný príbeh
jednej rodiny, ktorý je toho ďalším dôkazom.

Do redakcie stánky známeho britského aktivistu Davida Ickeho prišiel nedávno list od jednej jeho
čitateľky so svedectvom o udalostiach, ktoré v jej rodine nasledovali po očkovaní proti ochoreniu
Covid-19.

 

List čitateľky
Ahoj, Gareth (syn Davida Ickeho), nebola som si istá, či toto nebudeš pokladať za nezvyčajné, alebo
či podobné e-maily a príbehy ako je môj nedostávaš často. Napriek mojim varovaniam a zdieľaniu
informácií sa dalo zaočkovať 6 členov mojej najbližšej rodiny.

Nie som si istá, či by k tomu došlo, keby sa moja sestra nevydala za zdravotníka, ktorý toho,
pravdaže, vie viac než zvyšok sveta!

Tak či onak, moja sestra dostala svoju dvojitú dávku, teraz má nezvratné a rozsiahle poškodenie
pečene. Je na tom tak zle, že podľa niektorých nemôže vyjsť z domu a musí pracovať z domova.
Presvedčili ju, že je to „dlhý covid“!

Mala ho pred asi 6 mesiacmi. Ukazuje sa, že jej manžel, ten, ktorý vyvolal celé toto šialenstvo v mojej
rodine, aby sa dala zaočkovať, trpí od svojho, opäť dlhodobého Covidu, strašnými nočnými
úzkosťami!

Môj mladší brat, deň po ňom, úplne stratil sluch na jedno ucho a v druhom mu znie, akoby bol pod
vodou. Opäť to lekári pripísali nejakej inej infekcii.

Moja mama, o ktorej som si myslela, že som ju presvedčila a držím ju v bezpečí zdieľaním všetkých
svojich informácií, mala hroznú chvíľu slabosti a nechala sa presvedčiť mojou nedobytnou sestrou
a všetkým personálom svojho lekára.

Teraz to strašne ľutuje, trhá mi to srdce, ostatní sú mi ukradnutí!
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Tak či onak, moja mama na jednej strane hlavy oplešivela, okraj vlasov jej teraz začína za uchom!
Ale, samozrejme, starým ľuďom časom vlasy rednú! Hmmm! Ona tomu, pravdaže, neverí.

Rovnako plešatá je aj mamina sestra, moja teta! Vyzerá teraz ako mních! Zvláštne, že mali obe
rovnakú reakciu. Opäť hneď po očkovaní.

A nakoniec môj synovec, dvadsaťdvaročný sestrin syn, trpiaci teraz bolesťou v hrudi, ktorého poslali
na röntgen, aby k tomu všetkému pridal možno trochu myokarditídy!

Nikto z nich nebol nahlásený do systému Žltej karty (britský systém na zaznamenávanie nežiaducich
reakcií po očkovaní), takže ten ukazuje nenahlásenie celej jednej rodiny.

Vďakabohu, že si nič z toho svinstva nedal pichnúť môj otec, hoci ho môj švagor hodinu presviedčal,
aby tak urobil, ponúkajúc mu, že ho rovno zaočkuje! Keď o tom neprestával hovoriť, otec sa postavil
a odišiel.

Nebezpečenstvá vakcín skúmam 13 rokov, odkedy bola moja dcéra ako dieťa poškodená vakcínou.
Teraz má 16 rokov a je nehovoriaca, silne autistická mladá dospelá, ktorá vyžaduje dohľad ako batoľa
a stále jej treba utierať zadok!

Neexistuje väčší stimul, než vaše postihnuté dieťa pre skúmanie, čo to mohlo spôsobiť, a tak som
takto prebudená už roky.

Od začiatku to celé nazývam svinstvom. Spočiatku som sa pokúšala všetkých varovať, no vzdala som
to, keď celým ich postojom bolo, že som popieračkou vedy, objímačkou stromov, ktorá verí na to, že
rozprávkový prach a organické citróny sú liekom na všetko, čo, samozrejme, nie som.

Ale dočerta s nimi, budú to musieť zistiť a už to aj zistili na vlastnej koži, aj keď to nepriznávajú.
Môžem držať v bezpečí len svoj vlastný dom a to je všetko.

Našťastie, ja i môj manžel máme rovnaký názor a našu dcéru budeme držať v bezpečí.

Hoci, len aby som to dokončila, moja dcéra, ktorá mala od svojich deviatich periódu presnú ako
hodinky, má za posledných 6 mesiacov úplne pomýlený cyklus, pohybujúci sa od 28 do 49 dní, 40 dní,
39 dní, atď., a jeden úplne vynechala!

(Poznámka: Hm? Jedná sa o možné rozosievanie hrového proteínu zaočkovanými nablízku?)

Čas, kedy sa jej toto začalo diať, sa presne kryje s tým, kedy sa dala zaočkovať jedna jej asistentka
v škole, takže, v akom bezpečí ju vlastne môžem naozaj držať?!

Tak či onak, pokračuj v skvelej práci, veľmi si užívam Tvoje podcasty a Tvoj ocko je úžsný!

S láskou.


